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Vragen van het lid Podt (D66) aan de staatssecretaris van Justitie en Veiligheid over het bericht 
‘Kabinet overweegt asielopvang op zee, huidige situatie kan nog weken duren’

Klopt het dat u van plan bent asielzoekers op te vangen op (cruise)schepen die niet zijn 
aangemeerd in een Nederlandse gemeente? (1)

Bent u het eens dat een dergelijke opvang niet humaan is?

Erkent u dat mensen opsluiten op zee,want zelfs met enkele loodsboten kan een asielzoeker niet 
komen en gaan in vrijheid, tegen elke vorm van menselijke opvang ingaat?

Is dergelijke opvang in lijn met de Europese Opvangrichtlijn als asielzoekers niet in vrijheid 
kunnen komen en gaan en met andere internationale verdragen, zoals het VN 
Vluchtelingenverdrag en het Europees Verdrag voor de Rechten van de Mens?

Kunt u om bovengenoemde redenen toezeggen niet over te gaan op opvang op (cruise)schepen 
die niet zijn aangemeerd in een Nederlandse gemeente?

Kunt u deze vragen met spoed beantwoorden?

 

[1] https://nos.nl/artikel/2437619-kabinet-overweegt-asielopvang-op-zee-huidige-situatie-kan-
nog-weken-duren


